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Род имён существительных в русском 
языке

1. Мужской род
2. Женский род
3. Средний род



МУШКИ РОД

■ Мушки род у руском језику се завршава на 
сугласник.

■ На пример:
Дом, автомобиль, шкаф, турист, отель, друг, 
приятель, преподаватель...



ЖЕНСКИ РОД

■ Женски род у руском језику се увек завршава 
на –А или –Я.

■ На пример:
Квартира, машина, туристка, гостиница, 
подруга, приятельница, лаборатория, кухня...



СРЕДЊИ РОД

■ Средњи род род у руском језику се увек 
завршава на –О или –Е.

■ На пример:
Море, село, место, путешествие, гнездо...



Обратите пажњу!!!

Када се именица завршава на меки знак (Ь), пре 
меког знака по правилу стоји сугласник, али то 
не значи да је именица мушког рода. На 
пример:
1. Мушки род: день, учитель, преподаватель
2. Женски род: тетрадь, любовь, ночь




